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----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
      

Dagsorden til møde d. 28/4 2025 kl. 19.00. Mødet afholdes på Bagterpskolen.  
 
Fraværende: Gitte Lilholt, Heine, Carina, Mads, Clement 
Referent: GS/MA     4-25 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Siden sidst (10 min.) 
Godkendelse af referat og dagsorden: Godkendt 
Næste møde: Tirsdag den 3. juni 2025 kl. 18.00 på Muldbjergskolen 
Personale: Vi har en opsigelse fra en pædagog på Bagterpskolen. Vi afventer beslutning om en ekstra 
børnehaveklasse den 30/4 2025. 
 
Nyt fra eleverne (10 min.)  

Bagterp: Mads fra 9.B: Intet nyt 
 
Muldbjerg: Clement fra 6.O: Intet nyt 

 
Elitesportsklassen (20 min.) 

Elitesportsklasserne har et ønske om udvidede muligheder for rejseaktivitet. Ønsket vil 
bevirke, at der gives mulighed for at benytte sig af skolerejser. Hvis ønsket imødekommes, 
skal princippet for lejrskoler revideres. Skoleleder Birgit Amtoft motiverer punktet. 
 
Referat: Bestyrelsen imødekommer ønsket om skolerejser for Elitesportsklasserne. Udgifterne 
til personalet m.m. skal holdes indenfor den ramme skolen modtager til Eliteidrætsklassen fra 
forvaltningen. Princippet for lejrskoler revideres.   

 
Betaling til lejrskoler (15 min.) 

I forlængelse af vores snak på forrige møde om skolepatrulje-turen, ønskes en orientering 
om hvordan praksis er for ekstrabetaling (ud over mad) til lejrskoler. I hvilket omfang 
praktiseres det, hvordan besluttes det, og hvordan varsles det over for forældrene. Jes 
indleder punktet. Lejrskoleprincippet er vedlagt som bilag. 
 
Referat: Alle udgifter til lejrskoler skal dækkes indenfor budgettet, foruden madpenge. Vi 
forventer at regulere/prisfremskrive budgettet til lejrskoler i 2026. 

 
Status på sidste skoledag (15 min.) 

Hvordan går planlægning af den nye form for sidste skoledag. Hvordan er skolens 
selvbestemmelse i forhold til central styring, og evt. ved vi hvor ideen om lang skoledag 
udspringer fra? Jes indleder punktet. 
 
Referat: På initiativ fra SSP, er der nedsat et udvalg blandt 8. klasses eleverne i kommunen til 
at planlægge 9. klasses sidste skoledag i 2025-26.    
 

Kommende børnehaveklasser (10 min) 
Opsamling vedr. kommende bh. klasser – Forslag fra Mie:  
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Vi har i brobygningsplanen to ”Kom og se din skole og SFO”. Besøgene er uden tilmelding og 
uformelle. Formålet er et ekstra tilbud til de familier, som kan have brug for et eller to ekstra 
besøg. Vi har herfra ikke planlagt et indhold. Vi er her blot til spørgsmål og til at vise rundt. 

 
Hvis bestyrelsen vil være med, er de meget velkomne. Måske ikke det bedste tidspunkt i 
forhold til eget arbejde, men tidspunktet er valgt for at der skal være lidt liv og gang i 
aktiviteter i SFO’en. 

 
Bagterp  
7.maj og 21.maj kl. 14.30-15.30  
 
Muldbjerg  
14.maj og 27.maj kl. 14.30-15.30 
 
 Referat: Bestyrelsen forslår, at sende forslaget ud til kommende 0. klasses forældre. 
 
Skoleudviklingssamtale (30 min.) 

Afholdes d. 5/5. Tema for samtalen bliver de fysiske rammer/aktivitetsmuligheder og 
implementering af Folkeskolens Kvalitetsprogram. MA fremlægger oplæg til samtalen på 
mødet. Dataark for Hjørring Sydøstskole er vedlagt som bilag. 
Ramme for samtalen: 

 
 
Referat: Mads har lavet et oplæg til samtalen.   
 
 
 

Økonomi (15 min.) 
Ori v. Gitte 
 
Referat: Vi forventer at komme ud af kr. 2025 med et overskud på kr. 800.000.  
 

Evt.  
 Kommende dagsorden 
 
Punkter til kommende møde.  

 

• Sikker trafik - spørgeskemaundersøgelse 

• Elevråd – ansvar og rolle 
o Fællesmøder 
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• Præsentation af Væksthus/Muldbjerg 

• Besøg i Matematikkens Hus 

• Hjemmesiden 

• Obs – på visitation og tildeling 

• Skolemad 
 


